

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ  
စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေး နှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန  
ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန



လူထုပဟိုပြုစီမံကိန်း၊ ဒီးမော့ဆိုမြို့နယ်  
**National Community Driven Development Project**  
ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ် (၂၀၁၇ - ၂၀၁၈)



နာယောင်လာကျေးရွာ

လိုပူကျေးရွာအုပ်စု

မာတိကာ

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
၁။	ဒီးမော့ဆိုမြို့ နယ်မြေပုံ		
၂။	ကျေးရွာအုပ်စုမြေပုံ		
၃။	အုပ်စုတွင်ပါဝင်သော ကျေးရွာများစာရင်းနှင့်လူဦးရေစာရင်း		
၄။	ကျေးရွာမြေပုံတည်နေရာ		
၅။	ကျေးရွာမြေပုံသုံးသပ်ချက်		
၆။	ကျေးရွာသမိုင်းကြောင်းအကျဉ်းချုပ်		
၇။	ကျေးရွာအတွင်းရှိဥစ္စာနေကြွယ်ဝမှုအဆင့်သတ်မှတ်ခြင်း		
၈။	ကျေးရွာအတွင်းရှိဥစ္စာနေကြွယ်ဝမှုအဆင့်သတ်မှတ်ခြင်း ၏ သုံးသပ်ချက်		
၉။	ကျေးရွာအတွင်းရှိ ကျား၊ မ ဆိုင်ရာပင့်ကူအိမ်ဖော်ထုတ်ခြင်း		
၁၀။	ကျေးရွာအတွင်းရှိ ကျား၊ မ ဆိုင်ရာပင့်ကူအိမ်ဖော်ထုတ်ခြင်း ၏ သုံးသပ်ချက်		
၁၁။	ကျေးရွာအတွင်းရှိ အဖွဲ့ အစည်းဆိုင်ရာချိတ်ဆက်မှု ဖော်ထုတ်ခြင်း		
၁၂။	ကျေးရွာအတွင်းရှိ အဖွဲ့ အစည်းဆိုင်ရာချိတ်ဆက်မှု ဖော်ထုတ်ခြင်း ၏ သုံးသပ်ချက်		
၁၃။	ကျေးရွာအတွင်းရှိ ရာသီခွင်ပြဇယားများကို ဖော်ထုတ်ခြင်း		
၁၄။	ကျေးရွာအတွင်းရှိ ရာသီခွင်ပြဇယားများကို ဖော်ထုတ်ခြင်း ၏ သုံးသပ်ချက်		
၁၅။	ကျေးရွာအတွင်းရှိ ကော်မတီဝင်များစာရင်း နှင့် ဓါတ်ပုံ		
၁၆။	ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ် ဆောင်ရွက်မှု မှတ်တမ်းဓါတ်ပုံများ		
၁၇။	ကျေးရွာအချက်အလက် ပုံစံ(၁)		
၁၈။	စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယား ပုံစံ(၂)		
၁၉။	ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး ဦးစားပေးအစီအစဉ် ပုံစံ(၃)		
၂၀။	ကျေးရွာအုပ်စုစီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲရွေးချယ်ခြင်း ပုံစံ(၄)		
၂၁။	ကျေးရွာအစည်းအဆေးမှတ်တမ်း		
၂၂။	လူထုပူးပေါင်းပါဝင်သောလူမှုဆန်းစစ်ခြင်းနှင့် အကဲဖြတ်ခြင်းလုပ်ငန်းစဉ် (PSA/PRA) အကျဉ်းချုပ်ဇယား		



# လိပ္အပ်စု မြေပုံ



လိပ်အုပ်စု လူဦးရေနှင့် အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်များ

စဉ်	ကျေးရွာအမည်	အိမ်ခြေ	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်	လူဦးရေ		
				ကျား	မ	စုစုပေါင်း
၁.	ခေါင်းစောင်း	၁၃	၁၃	၄၁	၂၉	၇၀
၂.	နာယောင်လာ	၁၃၂	၁၃၂	၃၃၉	၃၄၈	၆၈၇
၃.	ဒေါဆီးအိ	၁၁၆	၁၁၆	၃၇၅	၃၇၇	၇၅၂
၄.	ချယ်ရီကုန်း	၁၁	၁၁	၁၈	၂၀	၃၈

နာယောင်လာကျေးရွာ သည် ဒီးမော့ဆိုမြို့နယ်၊ လိုပူကျေးရွာ အုပ်စုတွင်ပါဝင်သော ကျေးရွာဖြစ်ပြီး ချယ်ရီကုန်းကျေးရွာအရှေ့ ဒီးမော့ဆို-တောင်ငူကားလမ်းမကြီးမှ လမ်းခွဲကာ (၄) မိုင်ခန့် ဝင်ရပြီး ဒေါဆီးအီကျေးရွာအဆုံးတွင် တည်ရှိပါသည်။

နာယောင်ကျေးရွာတွင် နေထိုင်ကြသောလူမျိုးစုမှာ ကယန်းလင်္ဂလူမျိုး တစ်မျိုးတည်းသာနေထိုင်ကြသည်။ ယုံကြည်သက်ဝင်မှုတွင် တံခွန်တိုင် (၅၄)အိမ်ထောင်စု၊ ကက်သလစ်ဘာသာဝင်(၆၇)အိမ်ထောင်စု နှင့် ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်(၁၁) အိမ်ထောင်စုတို့ ဖြစ်ကြပါသည်။ နာယောင်လာကျေးရွာတွင် အိမ်ခြေ(၁၃၂)ရှိပြီးလူဦးရေမှာအမျိုးသား(၃၃၉)ဦး နှင့် အမျိုးသမီး (၃၄၈)ဦး တို့ ရှိကြပါသည်။ အသက်အရွယ်အပိုင်းအခြားအနေဖြင့် (၁နှစ် မှ ၁၅နှစ်) အောက် (၃၆၉)ဦး၊ (၁၅နှစ် မှ ၄၅နှစ်) ကြား (၂၆၄)ဦး နှင့် (၆၀နှစ်) အထက် (၂၇)ဦး တို့ ရှိကြပါ သည်။

အဓိကအသက်မွေးဝမ်းကြောင်းလုပ်ငန်းအနေဖြင့် တောင်ယာ၊ လယ် လုပ်ငန်း တို့ကိုသာလုပ်ကိုင်ကြသည်။ ပညာရေးကဏ္ဍတွင် (အ.မ.က)မူလွန်ကျောင်း တစ်ကျောင်း၊ ECCD မူကြိုကျောင်းတစ်ကျောင်း တို့ ရှိပါသည်။ လမ်းပန်း ဆက်သွယ်မှု အနေအထားမှာ နာယောင်လာကျေးရွာ၏ ရွာလယ်လမ်းမှာ ကျောက် ချောလမ်းဖြစ်ပြီး ကျန်ရွာကြားလမ်းများမှာ မြေသားလမ်းအဆင့်သာဖြစ်သောကြောင့် မိုးတွင်းကာလတွင်သွားလာရခက်ခဲသော အခြေအနေတွင်ရှိသည်။

ရေရရှိမှုအခြေအနေမှာ ကျေးရွာတွင်းကိုယ်ပိုင် နှင့် ကျေးရွာပိုင် မိုးရေလှောင်ကန်များ ဆောက်လုပ်ပြီး အသုံးပြုကြသည်။ စိမ့်စမ်းရေသွယ်ယူထားမှုရှိသော်လည်း နွေကာလ၌ ရေထွက်ပင်ရင်းတွင် အားနည်းလာသောကြောင့် ရေလုံလောက်မှုမရှိပေ။ ထို့ ကြောင့် ကျေးရွာအလယ်ရှိ မြေသားရေလုံကန်ရှိရေကို သောက်သုံးရေအဖြစ် အသုံးပြုကြလျက်ရှိသည်။ ထိုမြေသားရေလှောင်ကန်ရှိရေမှာ ကျွဲ၊နွား သောက်သုံးရန်အတွက်သာရည်ရွယ်ထားသောကြောင့် လူများသောက်သုံးရန်မသင့်လျော်ပေ။ လျှပ်စစ်မီးရရှိသော ကျေးရွာဖြစ်သည်။

ပါဝင်ဆွေးနွေးသူ

ပံ့ပိုးကူညီသူ

ကျား=၄၇ ဦး / မ=၃၁ ဦး

ဦးစိုးနေလင်း (လူထုစည်းရုံးရေးမှူး)

နာယောင်လာကျေးရွာ နှင့် ခေါင်းစောင်းကျေးရွာ၏ နောက်ခံသမိုင်းအကျဉ်း

လိုပူကျေးရွာသည် လွန်ခဲ့သော နှစ်ပေါင်း(၁၆၇၀) ခုနှစ်ခန့် တွင် စခု၊ ဘီလာ၊ စဘာ၊ နာရိုင်းဂေါင်၊ နိုင်း၊ ဆူပလောက် နှင့် ဆူခဲ စသည့်လူရှစ်ဦး (တစ်ချို့ သူများတွင် မိသားစုပါဝင်သည်) သည် လိုပူတွင် လာရောက်အခြေချနေထိုင်ခဲ့ကြသည်။ ထိုသူများထဲမှ စဘာ နှင့် နာရိုင်း၊ ဂေါင် နှင့် နိုင်း၊ ဆူပလောက် နှင့် ဆူခဲ တို့သည် ညီအစ်ကို များဖြစ်ကြပါသည်။ “လိုပူ” ဟူသည်ကယန်း ဘာသာဖြင့် ခေါ်ဝေါ်ထားခြင်းဖြင့် “ကျောက်ပေါက်” ဟု အဓိပ္ပါယ်ရပါသည်။ ထိုကျောက်ပေါက်တွင်လာရောက်အခြေချနေထိုင်ခဲ့ကြသည့် အကြောင်းမှာ ရန်သူတို့မှ အလွယ်တကူ မတိုက်ခိုက်နိုင်ရန်အတွက်ဖြစ်ကြောင်း သိရှိရပါသည်။

နယ်မြေအခြေအနေများ တည်ငြိမ်လာသည့်အခါ ကျောက်ပေါက်တွင် နေထိုင်ကြသောသူတို့မှာ ဘေးပတ်ဝန်းကျင်တွင်ဖြန့်ကျက်နေထိုင်ရင်း ကျေးရွာခွဲ လေးများအဖြစ် တည်ထောင်နေထိုင်ခဲ့ကြပါသည်။ နာယောင်လာကျေးရွာသည် ၎င်းတို့ တည်ထောင်နေထိုင်ခဲ့သောကျေးရာတစ်ရွာဖြစ်ပါသည်။ “နာယောင်လာ” ဟူသည် “ကျောက်တောင်၏အရိပ်” ဟု အဓိပ္ပါယ် ရပါသည်။ လူမျိုး အနေဖြင့် ကယန်း လင်္ဂီ လူများများဖြစ်ကြပါသည်။

ထိုအချိန် ၎င်းတို့သည် “တံခွန်တိုင်” ကိုသာယုံကြည်သက်ဝင်ကြပြီး (၁၉၀၇) ခုနှစ်တွင် အီတလီ ခရစ်ယာန် သာသနာပြုများ ဝင်ရောက် သာသနာပြုခြင်းဖြင့် အိမ်ထောင်စု၏ ထက်ဝက်ခန့်မှာ ခရစ်ယာန်ဘာဝင်များ ဖြစ်လာခဲ့ကြ သည်။ ထိုအချိန်က ကျေးရွာတွင်း အမျိုးသမီးတို့မှာ လည်ပင်း တွင်ကျေးပတ်သော ဓလေ့ကို ကျင့်သုံးကြပြီး ခတ်ကာလတိုးတက်ပြောင်းလဲလာသည်နှင့်အမျှ နာယောင်လာကျေးရွာတွင် ကျေးပတ်သော အမျိုးသမီးတို့မှာ စုစုပေါင်း (၁၂) သာကျန်ရှိပါတော့ သည်။

လိုပူဒေသတွင် ၁၉၉၄ ခုနှစ်တွင် နိုင်ငံရေးပဋိပက္ခ နှင့် ပြည်တွင်းစစ်ပွဲများဖြစ်ပွားခဲ့သောကြောင့် ဒဂီး များ၊ ငွေကြေးပစ္စည်းများ၊ ကျွဲ၊ နွား စသည်တို့ လုယက်ခံခဲ့ရပါသည်။ စစ်ပွဲ၏ဒဏ်ကြောင့် အိုးအိမ်ကိုစွန့် ထွက်ပြေးကြရပြီး ဖယ်ခုံမြို့နယ်၊ ပီကင်းကျေးရွာသို့ ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်ခဲ့ကြကြောင်းလည်း သိရှိရပါသည်။ ၁၉၉၈ ခုနှစ်တွင် နာယောင်လာကျေးရွာသို့ ဗုဒ္ဓသာသနာ ပြုများ ဝင်ရောက်ပြီးသာသနာပြု ကြရာ တံခွန်တိုင် ကိုသက်ဝင်ယုံကြည်သူအချို့ တို့သည် ဗုဒ္ဓဘာသာသို့ ဝင်ရောက်ခဲ့ကြပါသည်။

ပါဝင်ဖြေကြားသူများ-

ဦးဘယ်နာဘာတို	ဦးဒ	ဦးအန်မြွေးရာ	ဒေါ်အေမီးလျာ	ဒေါ်တင်လှ
အုပ်ချူရေးမှူး	ရပ်မိရပ်ဖ	ရပ်မိရပ်ဖ	ရပ်မိရပ်ဖ	ရပ်မိရပ်ဖ
နာယောင်လာ	နာယောင်လာ	ခေါင်းစောင်း	နာယောင်လာ	နာယောင်လာ

ဥစ္စာနေအဆင့် သတ်မှတ်ချက် ၏သုံးသပ်ချက်

နာယောင်လာကျေးရွာ + ခေါင်းစောင်းကျေးရွာ

ရက်စွဲ၊ ၁၅.၁၀.၂၀၁၇

နာယောင်လာ နှင့် ခေါင်းစောင်း ကျေးရွာအတွင်းရှိ ကျေးရွာလူထုများသည် လယ်/ယာ စိုက်ပျိုးရေး လုပ်ငန်း ကိုသာအဓိကထား လုပ်ကိုင် ကြပါသည်။ နာယောင်လာ နှင့် ခေါင်းစောင်း ကျေးရွာ၏ ဥစ္စာနေအဆင့် သတ်မှတ်ချက်ဖော်ပြချက်ကို အောက်ပါအတိုင်း တွေ့ရှိရမည်ဖြစ် ပါသည်။

အဆင့်(၁) အဆင်ပြေသောအုပ်စုတွင် ကား၊ လယ်(၂) ဧကအထက်၊ တောင်ယာ၊ နွား(၂၀)ကောင်၊ တိုက်အိမ်(၂)ထပ်၊ ဆိုင်ကယ်၊ ဈေးဆိုင်၊ ကြက်၊ ဝက် စသည်တို့ကို ပိုင်ဆိုင် လုပ်ကိုင် ကြသည်။ များသောအားဖြင့် ထင်းရှူးသစ်အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်း၊ ကျေးရွာတွင်းဈေး ရောင်းခြင်း တို့ကိုလုပ်ကိုင်ကြသည်။

အဆင့်(၂) အလယ်အလတ်အုပ်စုတွင် ဆိုင်ကယ်၊ လယ်မြေ(၂)ဧက၊ ကြက်၊ ဝက်၊ ကျွဲ၊ နွား၊ စက်ဘီး၊ သွပ်မိုးပျဉ်ထောင်အိမ်၊ နွားလှည်း စသည်တို့ကို ပိုင်ဆိုင်လုပ်ကိုင်ကြပါသည်။ နွေရာ သီကာလ၌ ပြင်ပသို့ များဆုံး သစ်(လွှဲဆွဲ) သည့်လုပ်ငန်းကိုသွားရောက်လုပ်ကိုင်လေ့ရှိကြသည်။

အဆင့်(၃) အဆင်မပြေသောအုပ်စုတွင် ပျဉ်ထောင်သက်ကယ်အမိုးအိမ်၊ ကြက်၊ ဝက်၊ ကျပန်းအလုပ်၊ နွားကျောင်း၊ လက်တွန်းလှည်း စသည်တို့ကို ပိုင်ဆိုင်လုပ်ကိုင်ကြပါသည်။ လယ်၊ ယာမြေများ မပိုင်ဆိုင်ရတော့သည့်အကြောင့်မှာ စားဝတ်နေရေး၊ စီးပွားရေးအဆင်မပြေမှုကြောင့် ရောင်းချလိုက်ခြင်းကြောင့်ဖြစ်သည်။ ကျပန်းလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ရာတွင် ကျေးရွာတွင်း လယ်ယာ လုပ်ငန်းများတွင်နေ့စားလိုက်ခြင်း၊ ပြင်ပသို့ သစ်(လွှဲဆွဲ) ခြင်း၊ ထင်းရှူးဆီရှာခြင်း၊ ဝဥ နှင့် သစ်ခွ ပန်းများရှာဖွေခြင်း ဝမ်းစာကိုရှာဖွေလျှက်ရှိကြပါသည်။

ပါဝင်ဆွေးနွေးသူ

ပံ့ပိုးကူညီသူ

ကျား=၄၇ ဦး / မ=၃၁ ဦး

ဦးစိုးနေလင်း (လူထုစည်းရုံးရေးမှူး)



ပင့်ကူအိမ် ရေးဆွဲခြင်း ၏ သုံးသပ်ချက်

နာယောင်လာကျေးရွာ + ခေါင်းစောင်းကျေးရွာ

ရက်စွဲ၊ ၁၅.၁၀.၂၀၁၇

ပင့်ကူအိမ် သုံးသပ်ချက်သည် ကျေးရွာအတွင်းရှိ အမျိုးသမီးများ၏ အခြေအနေ၊ ဘဝရ တည်မှု၊ လိုအပ်ချက်များပြည့်ဝမှု၊ အခွင့်အရေးများရရှိမှု နှင့် တရားမျှတမှု စသည့်အခြေအနေတို့ ကို အမျိုးသားများ နှင့် မျိုးသမီးများကြား ကွာဟနေသောခြားနားချက် တို့ ကိုသိရှိစေရန်ဖြစ်သည်။

နာယောင်လာကျေးရွာ နှင့် ခေါင်းစောင်းကျေးရွာ၏ ပင့်ကူအိမ်သုံးသပ်ခြင်းဇယား ကို ကြည့်ပါက အိမ်မှုကိစ္စ၊ အမွေရပိုင်ခွင့်၊ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း၊ ပညာတတ်မြောက်မှု၊ ဆုံးဖြတ်ချက်ချပိုင်ခွင့်၊ ဩဇာလွှမ်းမိုးမှု၊ ရပ်ရွာရေးတွင်ပူးပေါင်းပါဝင်မှု နှင့် ဦးဆောင်မှု စသည့် အခြေခံ အချက် အလက်ပေါ်မူတည် ပြီး အမျိုးသား နှင့် အမျိုးသမီး ကြား ကွားခြားချက် ကိုဖော်ထုတ် ထားခြင်း ဖြစ်ပါသည်။

အိမ်မှုကိစ္စနှင့်ယှဉ် မှုတွင် အမျိုးသမီးများသည် အမျိုးသားများထက် ပို၍ လုပ်ကိုင် ဆောင်ရွက်ရ သောအနေအထားတွင်ရှိသည်။ ဇယားဖော်ပြပါ အဆင့်မှာ အမျိုးသမီး(၉) နှင့် အမျိုးသား(၅) တွင်တည်ရှိ နေပါ သည်။ အမွေရပိုင်ခွင့် နှိုင်းယှဉ် မှုတွင် အမျိုးသမီးများ၏ အဆင့်မှာ အမျိုးသားများထက် များစွာ နိမ့် ကျနေသေးသည့်အနေအထားဖြစ်ပါသည်။ အကြောင်းမှာ ကယန်းလူမျိုး တို့ သည် ရှေးယခင် ဘိုးဘွားလက်ထဲကတည်းက အမျိုးသားတို့ ကို သာအမွေ ဆက်ခံစေခဲ့ပြီး အမျိုးသမီးတို့ ကိုမူ အမွေခံစားခွင့်မပေးပဲ နေလာရာမှ ယနေ့ တိုင် ထိုလေ့ကို ကျင့်သုံးနေကြသောကြောင့်ဖြစ်သည်။ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း နှင့် ပညာတတ်မြောက် မှု ဖော်ပြချက် တွင် အမျိုးသား တို့ သည်အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းတွင် အမျိုးသမီးများထက် တစ်ဆင့်သာပိုပြီး ပညာတတ်မြောက်မှုအဆင့်တွင် အတူတူပင်ဖြစ်သည်။

ဆုံးဖြတ်ပိုင်ခွင့် နှင့် ဩဇာလွှမ်းမိုးမှု ဖော်ပြချက်တွင်လည်း အမျိုးသားများသာ အဆင့်ပို မြင့် နေပြီး အမျိုးသမီးတို့ ၏ အဆင့်မှာ နိမ့်ကျနေပါသည်။ ရပ်ရွာရေးပူးပေါင်းပါဝင်မှုအပိုင်းတွင် ကွာခြားမှု တစ်ဆင့်သာရှိပါသည်။ ထို့ ကြောင့် ပင့်ကူအိမ်သုံးသပ်ခြင်း ဖော်ပြချက်ကို ကြည့်ခြင်းအား ဖြင့် နာယောင်လာကျေးရွာ နှင့် ခေါင်းစောင်းကျေးရွာ ရှိ အမျိုးသား နှင့် အမျိုးသမီးတို့ ၏ လူမှုဘဝ ရပ်တည်မှုကွာဟချက် အခြေအနေ တို့ ကိုကောင်းစွာသိရှိနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။

ပါဝင်ဆွေးနွေးသူ

ပံ့ပိုးကူညီသူ

ကျား=၄၇ ဦး / မ=၃၁ ဦး

ဦးစိုးနေလင်း (လူထုစည်းရုံးရေးမှူး)

အဖွဲ့ အစည်းဆိုင်ရာချိတ်ဆက်မှုပြု ဇယားသုံးသပ်ချက်

နာယောင်လာကျေးရွာ + ခေါင်းစောင်းကျေးရွာ

ရက်စွဲ၊ ၁၅.၁၀.၂၀၁၇

နာယောင်လာကျေးရွာ နှင့် ခေါင်းစောင်းကျေးရွာ အတွင်း အဖွဲ့ အစည်းဆိုင်ရာ ချိတ်ဆက် မှုပြု ဇယားကို ဖော်ထုတ်ရာတွင် ကျေးရွာကိုမည်မျှအကျိုးပြု လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက် သည်၊ ကျေးရွာတွင်း မည်မျှဩဇာသက်ရောက်မှုရှိသည် (ကောင်းခြင်း/ဆိုးခြင်း) နှင့် ကျေးရွာ တွင်း မည် မျှဆုံးဖြတ်ချက်ချနိုင်ခွင့်ရှိသည် စသည်တို့ အပေါ်မူတည် ပြီး ဖော်ထုတ်ရေးဆွဲထားခြင်းဖြစ်သည်။

ဇယားပါ ဖော်ပြချက်အရ ကျေးရွာပြင်ပတွင်ရှိပြီး ကျေးရွာအတွင်းအဖွဲ့ များနှင့် ထိစပ် မှုရှိသည့်အဖွဲ့ များမှာ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး နှင့် ချိတ် ဆက်မှုများရှိပါသည်။ အုပ်ချုပ်ရေး ဆိုင် ရာကိစ္စရပ်များတွင် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး မှ အုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးမှူး သို့ ညွှန်ကြားလုပ် ဆောင် ကြသည်။ NGO/INGO အဖွဲ့ အချို့ တို့ နှင့်ပူးပေါင်းပြီးကျေးရွာ၏ဖွံ့ဖြိုးရေး လုပ်ငန်းတို့ ကို ဆောင် ရွက်လျှက်ရှိပါသည်။

ကျေးရွာတွင်းအဖွဲ့ များမှာ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ၊ ရပ်မိရပ်ဖအဖွဲ့ ၊ လူငယ်အဖွဲ့ ၊ မယ်တော်သမီးအဖွဲ့ ၊ ရပ်မိရပ်ဖအဖွဲ့ ၊ လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်း အကောက်အကူပြုကော်မတီအဖွဲ့ ၊ CA အဖွဲ့ ၊ မမိုးအဖွဲ့ နှင့် အားနာအသင်း အဖွဲ့ စသည့်အဖွဲ့ များရှိကြပါသည်။ ၎င်းအဖွဲ့ များသည် ကျေး ရွာတွင်း လူမှုရေး၊ဘာသာရေး နှင့် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုး တက်ရေး စသည့်ကိစ္စအပတ် တို့ ကို အတူတကွပူးတွဲလုပ်ဆောင်လေ့ရှိကြ ပါ သည်။ ခေါင်းဆောင်းကျေးရွာသည် အိမ်ခြေအားဖြင့် (၁၃) အိမ်မျှသာရှိသောကြောင့် ၎င်းတို့ ကျေး ရွာတွင် လူမှုရေး၊ဘာသာရေး နှင့် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုး တက်ရေး တို့ ကို နာယောင်လာကျေးရွာနှင့်ပူးပေါင်းပြီးအတူတကွလုပ်ဆောင်ကြပါသည်။ ပြင်ပ အဖွဲ့ အစည်းအနေဖြင့် ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ကိုဦးစွာချိတ်ဆက်ခြင်းဖြင့် ဆောင်ရွက်လိုသည် များကိုဆောင်ရွက်နိုင်ပါသည်။

ဇယားတွင်ဖော်ပြထားသော စက်ဝိုင်း အရွယ်အစား အကြီး၊ အသေး မှာ ၎င်းအဖွဲ့ အ စည်း များ၏ ကျေး ရွာအတွင်း ဩဇာသက်ရောက်မှု၊ ကျေးရွာအတွက်ကျိုးပြုပေးနိုင်မှုနှင့် အရေးကြီးမှု တို့ကိုကိုယ်စားပြုဖော် ပြထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ပါဝင်ဆွေးနွေးသူ

ပံ့ပိုးကူညီသူ

ကျား=၄၇ ဦး / မ=၃၁ ဦး

ဦးစိုးနေလင်း (လူထုစည်းရုံးရေးမှူး)

ရာသီခွင်ပြ ပြက္ခဒိန် ဇယား ၏သုံးသပ်ချက်

နာယောင်လာကျေးရွာ + ခေါင်းစောင်းကျေးရွာ

ရက်စွဲ၊ ၁၅.၁၀.၂၀၁၇

နာယောင်လာကျေးရွာ နှင့် ခေါင်းစောင်းကျေးရွာ သည် စိုက်ပျိုးရေး လယ်/ယာ လုပ်ငန်းကို အဓိကထားပြီး လုပ် ကိုင်သောကျေးရွာဖြစ်သောကြောင့် မိုးတွင်းကာလတွင် စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်း ကိုစတင်လုပ်ကိုင်ကြသည်။ ဇွန်လ မှ အောက်တိုဘာလ အတွင်း စပါး၊ပြောင်းနှင့် ပဲအမျိုးမျိုးတို့ ကို စိုက်ပျိုးကြပြီး နိုဝင်ဘာလ နှင့် ဒီဇင်ဘာလ တွင် အများဆုံးရိတ်သိမ်းကြသည်။

ရိတ်သိမ်းပြီးသောသီးနှံတို့ ကိုတစ်နှစ်တာစားရန်အတွက်သာသိုလှောင်သိမ်းဆည်းတက် ကြပြီး ရောင်းချခြင်းမပြုကြပေ။ ထို့ ကြောင့်မိသားစု၏ ဝင်ငွေရရှိရန်အတွက် ကျေးရွာတွင်းရှိအမျိုး သားတို့ သည် နွေရာသီအချိန်တွင် ပြင်ပသို့ သစ်ဆွဲ(လွှဲဆွဲ) ခြင်းအလုပ်ကိုသွားရောက်လုပ်ကိုင် လေ့ရှိကြသည်။ ထို့ ကြောင့် ကျေးရွာတွင်းရှိ အိမ်ထောင်စု အများစုမှာ နွေကာလ များ၌ သာဝင် ငွေများ ရရှိကြသည်။

ကျေးရွာတွင်း ပွဲလမ်းသဘင်ကျင်းပသည့်အခြေအနေမှာ ဇန်နဝါရီလတွင် နှစ်သစ်ကူးပွဲ တော်၊ ဧပြီလ တွင် တံခွန်တိုင်ပွဲတော်များ၊ ဒီဇင်ဘာလတွင် ခရစ္စမတ်ပွဲတော် နှင့်ကျန် ကြားကာ လများတွင် မင်္ဂလာပွဲများကို ကျင်းပလေ့ရှိပါ သည်။ ခေါင်းစောင်းကျေးရွာ သို့ သွားသော လမ်း မှာ မြေသားလမ်းသာ ရှိ သေး သောကြောင့် မိုးများသောကာလဖြစ်သည့် ဇွန်လ မှ အောက်တို ဘာလ အထိ သည် ၎င်း ရွာသို့ သွားလာရန်ခက်ခဲသောကာလဖြစ်သည်။

မတ်လ နှင့် ဧပြီလ များတွင် ကလေးငယ်များ ဝမ်းပျက် ဝမ်းလေလျှာဖြစ်ခြင်း၊ နိုဝင်ဘာလ နှင့် ဒီဇင်ဘာလ များတွင် နှာစေး ချောင်းဆိုး ဖြစ်ခြင်း စသည့် ကျန်းမာရေး ပြဿနာ အချို့ တို့ ကို ကြုံတွေ့ ခံစားကြရပါသည်။ နွေကာလဖြစ်သည့် မတ်လ မှ မေလ အထိ သည် ပူပြင်းခြောက်သွေ့ ရာသီဖြစ်သော ကြောင့် ၎င်းကျေးရွာများတွင် သောက်သုံးရေ အခက်အခဲရှိကြောင်းတွေ့ ရှိရ ပါသည်။

ပါဝင်ဆွေးနွေးသူ

ပံ့ပိုးကူညီသူ

ကျား=၄၇ ဦး / မ=၃၁ ဦး

ဦးစိုးနေလင်း (လူထုစည်းရုံးရေးမှူး)

နာယောင်လာကျေးရွာ နှင့် ခေါင်းဆောင်းကျေးရွာ၏ လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်း

ကော်မတီဝင်စာရင်း

အုပ်စု။ လိုပူအုပ်စု

ရက်စွဲ။ ၁၅.၁၀.၂၀၁၇

စဉ်	ကော်မတီအမည်	ရာထူး	အမည်	မှတ်ချက်
၁။	ကျေးရွာစီမံကိန်းအထောက်အကူပြုကော်မတီ	ဥက္ကဋ္ဌ	ဦးခွန်းဆု	အုပ်စု ငွေထိန်း
		။	ဦးရီ	အုပ်စု စီထောက်
		။	ဒေါ်မန်တလေးနာ	အုပ်စု စာရင်းကိုင်
၂။	ဝယ်ယူရေးဆပ်ကော်မတီ	ခေါင်းဆောင်	ဦးစိုး	
		အဖွဲ့ ဝင်	ဦးမောင်မောက်	
		။	ဒေါ်မူလှိုင်း	
၃။	စောင့်ကြည့်ကြီးကြပ်ရေးဆပ်ကော်မတီ	ခေါင်းဆောင်	ဦးလော်ရင်းရှိ	
		အဖွဲ့ ဝင်	ဒေါ်မာဂရက်	
		။	ဒေါ်လိဘက်	
၄။	လည်ပတ်ရေးနှင့်ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေးကော်မတီ	ခေါင်းဆောင်	ဦးပိုးယူ	
		အဖွဲ့ ဝင်	ဦးပန်းစိန်	
		။	ဒေါ်မူဆိုင်	
၅။	ကျေးရွာငွေစာရင်းကိုင်	စာရင်းကိုင်	ဒေါ်အန်းဂျေလာ	
၆။	ကျေးရွာ အကြံပြုတိုင်ကြားရေးကော်မတီ	အဖွဲ့ ဝင်	ဦးရွယ်	အုပ်စုအကြံပြုဥက္ကဋ္ဌ
		။	ဒေါ်မူအွမ်း	
၇။	ကျေးရွာ စေတနာ့ဝန်ထမ်း	အဖွဲ့ ဝင်	ဦးနှင်း	
		။	ဒေါ်စိန်မေထွန်း	

လူမှုဆန်းစစ်ခြင်းဆိုင်ရာ ပထမအကြိမ်အစည်းအဝေး မှတ်တမ်း

ကျေးရွာ ။ ။ နာယောင်လာ အချိန်။ ။ 9:30 AM to 4:00 PM  
အုပ်စု ။ ။ လိုပူအုပ်စု နေရာ။ ။ နာယောင်လာ စာသင်ကျောင်း  
နေ့စွဲ။ ။ ၁၅.၁၀.၂၀၁၇ တက်ရောက်သူဦးရေ။ ကျား- ၄၇ ဦး / မ- ၃၁ ဦး

ဦးဆောင်ဆွေးနွေးမည့်သူ = ဦးစိုးနေလင်း(CF)၊ ဦးကျော်စိုင်းယာ(CF)၊ ဒေါ်ကျော်ကေခိုင်(TF)

**အစည်းအဝေးပြုလုပ်ခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်** - လူထုပဟိုပြုစီမံကိန်း အကြောင်းမိတ်ဆက်ခြင်း၊  
ကော်မတီဝင်များပြန်လည်ရွေးချယ်အတည်ပြု ခြင်း နှင့် ကျေးရွာလူမှုဆန်းစစ်ခြင်း (PRA Tools)  
ပြုလုပ်ခြင်း။

အစည်းအဝေးအစီအစဉ်(၁)အရ တက်ရောက်သူများစာရင်းကိုကောက်ယူရာ အမျိုးသား (၄၇)ဦး နှင့် အမျိုးသမီး(၃၁)ဦးတို့ တက်ရောက်ကြသည်။ အစီအစဉ်(၂) ကျေးရွာ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဘယ်နာဘာတို့ မှအမှာစကားပြောကြားရာတွင် ကျေးရွာသူ/သားများ ယခုလိုစုံညီစွာတက် ရောက်လာကြသည့်အတွက်ဝမ်းသာကြောင်း၊ ယခု လူထုပဟိုပြုကျေးရွာအစည်းဝေးကို နှစ်ရက် တိုင်တိုင်ကျင်း ပပြုလုပ် မည်ဖြစ်ပါ၍ ကျေးရွာလူထုများအနေ ဖြင့် အစည်းဝေးတွင် အစ အဆုံး တက်ကြွစွာပူးပေါင်းပါဝင် စေလို ကြောင်းစသည်ဖြင့် အမှာစကားပြောကြား သွားခဲ့ပါသည်။

ဆက်လက်ပြီး တတိယနှစ်စီမံကိန်းစက်ဝန်း၊ လိုပူအုပ်စုတွင်တာဝန်ထမ်းဆောင်မည့် ဝန်ထမ်း တစ်ဦးစီ မိတ်ဆက်ကြပါသည်။ အစည်းအဝေးအစီအစဉ် (၃)အရ လူထုပဟိုပြု စီမံကိန်း အကြောင်း မိတ်ဆက်ခြင်းနှင့် အစီအစဉ် (၄) ဖြစ်သည့် စီမံကိန်းစက်ဝန်းအကြောင်း တို့ကို TF ဆရာမ ဒေါ်ကျော်ကေခိုင်မှ ရှင်းလင်းရာတွင် စီမံကိန်းကို စိုက်ပျိုးရေး၊မွေးမြူရေး နှင့် ဆည်းမြောင်း ဝန်းကြီးဌာန၊ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာန တို့ မှဦးဆောင်အကောင် အထည် ဖော်နေခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ထောက်ပံ့ငွေများကို ကမ္ဘာ့ဘဏ် မှချေးငွေဖြင့်ရရှိကြောင်း၊ ကျေးလက် နေပြည်သူများ၏ အခြေခံအဆောက်အအုံများကို လူထုချဉ်းကပ်မှု ဖြင့်ရယူသုံးစွဲ နိုင်စေရန်၊ အစိုးရနှင့်အရပ်ဘက်အဖွဲ့ အစည်းများ စွမ်းဆောင်ရည်တိုး တက်စေရန်၊ အရေး ပေါ်အခြေ အနေ များတွင်လျင်မြန်စွာတုန့် ပြန်နိုင်စေရန် စသည့်ရည်ရွယ်ချက်တို့ ဖြင့် ဆောင်ရွက် ပါ ကြောင်း ရှင်းလင်းပေးခဲ့ပါသည်။ စီမံကိန်းစက်ဝန်းကို အပိုင်း(၆)ပိုင်း နှင့် အဆင့်(၁၄) ဆင့် ဟူ၍ခွဲခြား သတ်မှတ်ပြီးဆောင်ရွက်နေပါကြောင်း ရှင်းလင်းတင်ပြပေးခဲ့ပါသည်။

အစီအစဉ်(၆) စေတနာ့ဝန်ထမ်းရွေးချယ်ရန် ပြောကြားရာ တက်ရောက်လာကြသောလူထု တို့ က လိုအပ်သောကော်မတီဝင်အားလုံးကို ယနေ့ တွင်အပြီးရွေးချယ်စေလိုကြောင်းတင်ပြလာ သောကြောင့် ဆရာဦးစိုးနေလင်းမှ ဒုတိယနေ့ ၏အစီအစဉ် (၇)ဖြစ်သည့် ကော်မတီဖွဲ့ စည်းပုံနှင့်

တာဝန်ဝတ္တရားအကြောင်းကိုရှင်းလင်းပေးခဲ့ပါသည်။ ဆက်လက်၍ ကော်မတီဝင်တစ်ဖွဲ့ စီကို တက်ရောက်လာကြသောလူထုများမှ အဆိုပြုစနစ်ဖြင့် ရွေးချယ်တင်မြောက်ပေးကြပါသည်။ ကော်မတီဝင်များရွေးချယ်မှုအပြီးတွင် လူမှုဆန်းစစ်ခြင်းအစီအစဉ်ကို ပြန်လည်ပြုလုပ်ကြပါသည်။ လူမှုအရင်းအမြစ်ပြုပြင်မှုကို ပြန်လည်ဆွေးနွေးရာတွင် မိမိတို့ ကျေးရွာတွင်း ယခုချိန်ထိ တိုးတက်ပြောင်းလဲမှုများ တစ်စုံတစ်ရာ မရှိသေးသောကြောင့်ဒုတိယနှစ်စက်ဝန်းတွင်ပြုလုပ်ခဲ့သည့်မြေပုံကိုသာ ပြန်လည်အသုံးပြုရန် အတည်ပြုခဲ့ကြပါသည်။ ဆက်လက်ပြီး ဥစ္စာနေအဆင့်သတ်မှတ်ခြင်း၊ ကျား၊ မ ရေးရာပိုင်ဆိုင်မှုနှင့် ထိန်းချုပ်မှု သုံးသပ်ခြင်း၊ ရာသီခွင်ပြ ပြက္ခဒိန် တို့ ၏ ရေးဆွဲခြင်းရည်ရွယ်ချယ်များ တို့ ကို ပြန်လည်ရှင်းလင်းပြီး အတည်ပြုခဲ့ကြသည်။ ပင့်ကူအိမ်သုံးသပ်ခြင်းနှင့် အဖွဲ့ အစည်းဆိုင်ရာချိတ်ဆက်မှုပြ တို့ ကိုရှင်းပြပြီးအပြောင်းအလဲအချို့ ရှိသောကြောင့်အသစ်ပြန်လည်ရေးဆွဲ နိုင်ရန်အတွက် ဆရာဦးကျော်စိုင်းယာမှ ဦးဆောင်ဆွေးနွေးပေးခဲ့ပါသည်။

လူမှုဆန်းစစ်ခြင်း PRA တို့ ကိုရေးဆွဲဆွေးနွေးမှုအပြီးတွင် ပထမနေ့ အစီအစဉ်တွင် ပြုလုပ်ခဲ့သော အစီအစဉ်အားလုံး၏ အနှစ်ချုပ်ကို ဆရာမဒေါ်ကျော်ကေခိုင်မှ အနှစ်ချုပ်တင်ပြခြင်းကို ပြုလုပ်ပေးခဲ့ပါသည်။ အစည်းအဝေးအစီအစဉ် နောက်ဆုံးအနေဖြင့် ကျေးရွာစီထောက် ဦးခွန်းဆုမှ ကျေးဇူးတင်အမှာစကားပြောကြားခြင်းနှင့် ဒုတိယအကြိမ်အစည်းအဝေးအတွက်ဖိတ်ကြားခြင်းတို့ ကိုတစ်ပါတည်းပြုလုပ်ခဲ့ကြသည်။ ရွေးချယ်ခံထားကြရသောကော်မတီဝင်တို့ ကို မှတ်တမ်းတင် ဓါတ်ပုံရိုက်ကူးခြင်း အပြီးတွင် ပထမနေ့ အစည်းအဝေးကို ရုပ်သိမ်းခဲ့ကြပါသည်။

မှတ်တမ်းတင်သူ  
ဦးစိုးနေလင်း(လူထုစည်းရုံးရေးမှူး)

ဒုတိယအကြိမ် အစည်းအဝေး မှတ်တမ်း

ကျေးရွာ ။ ။ နာယောင်လာ အချိန်။ ။ 10:00 AM to 3:00 PM  
အုပ်စု ။ ။ လိုပူအုပ်စု နေရာ။ ။ နာယောင်လာ စာသင်ကျောင်း  
နေ့စွဲ။ ။ ၁၆.၁၀.၂၀၁၇ တက်ရောက်သူဦးရေ။ ကျား- ၄၉ ဦး / မ- ၂၅ ဦး

ဦးဆောင်ဆွေးနွေးမည့်သူ = ဦးစိုးနေလင်း(CF)၊ ဒေါ်ကျော့ကေခိုင်(TF)

**အစည်းအဝေးပြုလုပ်ခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်** - ကော်မတီဝင်များပြန်လည်ရွေးချယ်အတည်ပြုခြင်းနှင့် ကျေးရွာ၏ ဦးစားပေးဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများအားရွေးချယ်ခြင်း။

အစည်းအဝေးအစီအစဉ်(၁)အရတက်ရောက်လာသူစာရင်းကို ကျေးရွာစေတနာ့ဝန်ထမ်းများမှကူညီကောက်ခံပေးကြပါသည်။ အစည်းအဝေးအစီအစဉ်(၂) ကိုမစတင်မီ ပထမနေ့ အစည်းအဝေးတွင်ပြုလုပ်ခဲ့ကြသော PRA အကြောင်း တို့ကို တက်ရောက်လာကြသောလူထုတို့ အားပြန်လည်မေးမြန်းခဲ့ပါသည်။ အစည်းအဝေးအစီအစဉ်(၂) အရ ကျေးရွာ၏ အခက်အခဲပြဿနာ၊ အတားအဆီးတို့ကို ဖော်ထုတ်နိုင်ရန် အတွက် CF/TF များမှ ကျေးရွာလူထုအား color paper card များအား ကျား၊ မ တစ်ရောင်စီခွဲပေးကာ ၎င်းတို့ ကျေးရွာ၏ အခက်အခဲပြဿနာ၊ အတား အဆီးတို့ကို ဖော်ထုတ်စေခဲ့ပါသည်။

အစီအစဉ်(၃)တွင် ကျေးရွာ၏ မျှော်မှန်းချက်တို့ကိုဆက်လက်ဖော်ထုတ်ကြရာ ကျေးရွာလူထုအား၎င်းတို့ကိုယ်တိုင် ဖော်ထုတ်ထားခဲ့သော အခက်အခဲပြဿနာ၊ အတား အဆီး တို့မှ ကျေးရွာ၏ မျှော်မှန်းချက်ကို ပြန်ပြောင်းဖော်ထုတ်နိုင်စေရန် CF/TF တို့မှစည်းရုံးလုပ်ဆောင်ပေး ကြပါသည်။ ကျေး ရွာ၏ မျှော်မှန်းချက်တွင် မျိုးသားများမှ (၁၀)ချက်နှင့် အမျိုးသမီးများမှ(၉) ချက်စီအသီးသီးဖော်ထုတ်ပေးခဲ့သည်။

အစီအစဉ်(၄)တွင် ကျေးရွာ၏ ဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်ကို ဖော်ထုတ်နိုင်ရန်အတွက် ကျေးရွာ၏ တင်ပြထားသော မျှော်မှန်းချက်ထဲမှ မည်သည့်မျှော်မှန်းချက်တို့ကို ကျေးရွာ၏ ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းအဖြင့်သတ်မှတ်မလဲ? ဟုမေးမြန်းရာ ကျေးရွာလူထုတို့က ၎င်းတို့ တင်ပြထားခဲ့ကြသော မျှော်မှန်းချက်များထဲမှ ကျေးရွာ၏ ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းတို့ကိုပြန်လည်ရွေးချယ်ပေးကြပါသည်။ အစီအစဉ်(၅)တွင်အကာအကွယ်အကြောင်း၊ အကျုံးဝင်/မဝင် သောလုပ်ငန်းများအကြောင်း တို့ကို TF မှ ရှင်းလင်းပေးခဲ့ရာ အကာအကွယ်(၂)မျိုးရှိကြောင်း လူမှုအကာအကွယ်နှင့်သဘာဝအကာအကွယ်တို့ ဖြစ်ကြောင်း၊ အကျုံးမဝင်သောလုပ်ငန်းခွဲများမှာ ဆည်တာတံမံများတည်ဆောက်ခြင်း၊ ပြန်လည်ကုစားလို မရနိုင်လောက်သည်အထိသဘာဝသစ်တောတို့ကိုပျက်စီးစေသောလုပ်ငန်း၊ ဆင်း

ရဲသား၊လူနည်းစု၊အပယ်ခံအုပ်စုတို့ ကို ချန်လှပ်ခံထားရသောလုပ်ငန်းများဖြစ်ကြောင်း စသည်ဖြင့် ရှင်းလင်းပေးခဲ့သည်။

အစီအစဉ်(၆)တွင် ကျေးရွာ၏ဦးစားပေးအဆင့်သတ်မှတ်ခြင်းနှင့် စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲ ရွေးချယ်ခြင်းတို့ ကိုပြုလုပ်ကြသည်။ နာယောင်လာကျေးရွာ၏ ဦးစားပေးလုပ်ငန်းခွဲများမှာ-

1. စာသင်ကျောင်းဆောင်သစ်ဆောက်လုပ်ခြင်း
2. ကျောက်ချောလမ်း(ဆေးခန်းသွားလမ်း)
3. ရွာတွင်းကျောက်ချောလမ်း
4. မူကြိုကျောင်းခြံစည်းရိုးကာရံခြင်း
5. ကျေးရွာခန်းမဆောင်ဆောက်လုပ်ခြင်း တို့ ဖြစ်ကြပြီး

ခေါင်းစောင်းကျေးရွာ၏ ဦးစားပေး လုပ် ငန်းခွဲများမှာ-

- a) မူကြိုကျောင်းခြံစည်းရိုးကာရံခြင်း
- b) ကျောက်ချောလမ်း
- c) အားကစားကွင်း
- d) လျှပ်စစ်မီးသွယ်တန်းခြင်း တို့ ဖြစ်ကြသည်။

အစီအစဉ်(၇) ကို ပထမနေ့ အစည်းအဝေးတွင်ပြုလုပ်ပြီးဖြစ်သောကြောင့် အစီအစဉ်(၈)ဖြစ်သည့် ဝေဖန်အကြံပြုဖြေရှင်းရေးအကြောင်းကို CF မှရှင်းလင်းပေးရာ ထိုစနစ်ကို စီမံကိန်း ဆောင်ရွက်ရာတွင် တာဝန်ခံမှု၊ တာဝန်ယူမှု ပိုမိုအားကောင်းလာစေရန်အတွက် နှင့် ပွင့်လင်း မြင်သာစွာ ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်စီမံကိန်းပန်းတိုင်ကို အောင်မြင်စွာဆောင်ရွက်နိုင်ရန်ရည်ရွယ် ကြောင်းရှင်းလင်းပေးခဲ့ပါသည်။

နောက်ဆုံးအနေဖြင့် ကျေးရွာစီထောက် ဦးရိ မှကျေးဇူးတင်အမှာစကားပြောကြားခြင်း၊ ကော်မတီဝင်များအား သဘောတူလက်မှတ် HR2/COC ရေးထိုးခြင်း၊ စုပေါင်းမှတ်တမ်းခါတ်ပုံရိုက်ကူးခြင်း တို့ ကိုပြုလုပ်ကြပြီး ဒုတိယနေ့ အစီအစဉ်ကို ပိတ်သိမ်းခဲ့ပါသည်။

မှတ်တမ်းတင်သူ (ဦးစိုးနေလင်း)  
လူထုစည်းရုံးရေးမှူး